

Date: 2 September 2024

التاريخ: 2 سبتمبر 2024

Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification for closing of acquiring the additional equity stake of around 42.2% in Gordon Technologies LLC

الموضوع: إشعار بإكمال صفقة الاستحواذ على الحصة الإضافية البالغة حوالي 42.2% في شركة Gordon Technologies

In furtherance to the announcement made on June 11, 2024, ADNOC Drilling Company PJSC and Alpha Dhabi Holding PJSC hereby give notice that their joint venture, Enersol RSC LTD ("Enersol") has completed the acquisition of an additional equity stake of 42.206% in Gordon Technologies LLC ("Gordon") amounting to a total equity stake held by Enersol in Gordon to 67.2 %.

بالإشارة إلى إفصاح الشركة السابق المؤرخ 11 يونيو 2024، نفيدكم بأن Enersol RSC LTD ("Enersol") المشروع المشترك لشركة أدنوك للحفر ش.م.ع وشركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع قد اكمل عملية الاستحواذ على الحصة الإضافية البالغة 42.206% في شركة Gordon Technologies LLC ("Gordon") الأمر الذي رفع حصة Enersol في Gordon إلى 67.2%.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



Abdulrahman Abdulla Alseiri
Chief Executive Officer

Copy to : Securities and Commodities Authority



نسخة : هيئة الأوراق المالية والسلع